
 

Aan: het college van burgemeester en wethouders van de gemeente  

Sittard-Geleen 

p.a. raadsgriffie@sittard-geleen.nl  

Sittard-Geleen, 17 september 2024 
 
                           Geacht college van burgemeester en wethouders, 

 
De gob fractie heeft vandaag kennisgenomen van de brief van het college  
van burgemeester en wethouders over de ontwikkelingen sportcomplex  
Het Anker Buchten. 
 
Het moge duidelijk zijn dat de gob fractie (sport)verenigingen al vele jaren een 
warm hart toedraagt.  
 
Voor de gob fractie zijn (sport) verenigingen dus héél belangrijk en we maken ons 
dan ook ernstige zorgen over de uitblijvende duidelijkheid voor de verenigingen, de 
gebruikers én het personeel van sportcomplex Het Anker.  
 
We betreuren te moeten lezen in u brief van 17 september dat de onderhandelingen 
met de De Witse BV zijn vastgelopen. In het belang van de verenigingen, gebruikers 
én het personeel hecht de gob fractie er veel waarde eraan dat er snel duidelijkheid 
komt.  
 
De gob fractie roept het college op om zoveel mogelijk in gesprek te blijven met De 
Witse BV. Ook geven wij het college in overweging om voorafgaand dan wel parallel 
aan de behandeling van het kort geding een derde, onafhankelijke partij/mediator in 
te schakelen die kan bijdragen aan het voortzetten van de gesprekken en het tot 
stand komen van een mogelijke oplossing buiten rechte. De gob fractie hoopt 
daarmee te bewerkstelligen dat de verenigingen en sporters ook na 1 januari 2025 
nog gebruik kunnen maken van Het Anker. Dit is immers in het belang van de 
verenigingen, gebruikers én het personeel van sportcomplex Het anker. 
 
Wij zien uw antwoord met belangstelling tegemoet.  
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 Met vriendelijke groet, 

 
  
 Phil Boonen, Cliff Verjans, Jeroen Tholen en Marcel Claessens  
 namens de gob fractie  
 




